
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 5/ 99 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ. 145/99                                               
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
" Έγκριση της αρ. 4/1999 απόφασης Δ.Σ 
της Δημοτικής Επιχείρησης Τεχνικών 
Έργων Βέροιας "Ο ΗΦΑΙΣΤΟΣ" για 
"Ψήφιση προϋπολογισμού εσόδων-
εξόδων οικονομικού έτους 1999" 

 
       Σήμερα 1 Μαρτίου  του έτους 1999 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
18:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 55,  ύστερα από την με   
ημερομηνία 25-2-1999 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους 
τους συμβούλους, τους δημαρχιακούς  παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα 
άρθρα 94, 108 ,119 & 219 του ΠΔ 410/95 (ΔΚΚ). 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33  μελών βρέθηκαν παρόντα  30 μέλη. 
          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                   Πάρεδροι 
1. Μ. Ποτουρίδης  Μ.Γαβρίδης                    ---- 
2. Ι. Κουρουζίδης  Κ.Κόλβατζης  
3. Δ. Ταχματζίδης  Ν.Χαμαλής  
4. Κ. Πουλασουχίδης    
5. K. Aσλάνογλου    
6. Α. Δελαβερίδης    
7. Δ.  Πέτκος    
8. Ε.  Λελεκάκης    
9. Κ. Γκαβαϊσές   Απόντες Δημαρχιακοί 

10. Κ.  Βαφείδης   Πάρεδροι 
11. Γ. Ουρσουζίδης   Χ.Μουτσιόπουλος 
12. Σ. Γεωργιάδης    
13. Ι.  Τριανταφυλλίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ:1) Κατά τη  συζήτηση  της  προ ημερήσιας 
14. Π. Πιτούλιας διάταξης αποχώρησε ο κ. Σ.Παναγιωτίδης. 
15. Α. Κεσίδης 2)Κατά    τη  συζήτηση της  υπ’  αριθ.  127/99  απόφασης 
16. Α. Σουμελίδης προσήλθε ο κ. Λ.Τσαβδαρίδης. 
17. Α. Ταραλάς 3)Κατά   τη  συζήτηση  της  υπ’  αριθ.  128/99  απόφασης 
18. Χ.  Σκουμπόπουλος προσήλθαν      οι    κ  .κ.   Ε.Σοφιανίδης,   Γ. Μανακούλης , 
19. Χ. Γεωργιάδης Π.Αγαθαγγελίδης. 
20. Β. Γιαννουλάκης 4)Κατά  τη  συζήτηση  της  υπ’  αριθ.  130/99  απόφασης 
21. Σ.  Παναγιωτίδης προσήλθαν οι κ.κ. Σ.Παναγιωτίδης, Θ.Σιδηρόπουλος  και 
22. Λ. Τσαβδαρίδης αποχώρησαν     οι    κ.κ.     Λ.Τσαβδαρίδης, Ε.Σοφιανίδης, 
23. Θ.  Σιδηρόπουλος Ε.Λευκοπούλου. 
24. Ε. Σοφιανίδης 5)Κατά  τη  συζήτηση    της  υπ’ αριθ.  139/99  απόφασης  
25. Ε. Λευκοπούλου αποχώρησε  η κα Μ.Τσαμήτρου-Καραχατζή.  
26. Ι. Ακριβόπουλος 6)Κατά    τη      συζήτηση της υπ' αριθ.  143/99 απόφασης  
27. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή αποχώρησε ο κ.Α. Κεσίδης. 
28. Ε. Κουκουρδής 7)Κατά     τη      συζήτηση της υπ' αριθ. 146/99 απόφασης 
29. Γ. Μανακούλης προσήλθε ο κ.Λ. Τσαβδαρίδης. 
30. Π. Αγαθαγγελίδης  

 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 15ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 24-2-99 εισηγητικό σημείωμα του αναπληρωτή 
Δημάρχου κ. Κων/νου Πουλασουχίδη, που έχει ως εξής: Το διοικητικό συμβούλιο της 
δημοτικής επιχείρησης Τεχνικών Έργων Βέροιας «Ο ΗΦΑΙΣΤΟΣ»με την αριθ. 4/99 
απόφασή του ψήφισε τον προϋπολογισμό του έτους 1999. 

 Σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 282 του Π.Δ 410/95 η απόφαση του 
διοικητικού συμβουλίου που αφορά τον προϋπ/σμό, απολογισμό κ.λ.π. εγκρίνεται 
από το δημοτικό συμβούλιο. 
 Υστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το συμβούλιο να εγκρίνει την υπ’ 
αριθ. 4/99 απόφαση του Δ.Σ της παραπάνω επιχείρησης. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
 Πρόεδρος :Ερωτήσεις. 
 Σκουμπόπουλος: 1)Υπάρχει στον προϋπολογισμό για Αρχοντικό Αναστασίου 
135 εκ. Είναι προγρ. Σύμβαση που έχει  συνάψει ο Δήμος, το Υπουργείο και "Ο 
ΗΦΑΙΣΤΟΣ" ή είναι ανάθεση έργου από το Δήμο στην επιχ/ση; 2)Διαμόρφωση 
Παρόχθιων ζωνών Τριποτάμου, αφορά το έργο στήριξης του πρανούς που έπεσε από 
τις βροχές ή όχι; 3)Πότε συντάχθηκαν αυτές οι μελέτες; Πότε συντάχθηκαν; Γιατί 
ήρθε θέμα για σύνταξη νέων μελετών;Τι θα γίνουν αυτά τα χρήματα; 4)Επίβλεψη για 
Συνεδριακό Κέντρο 25 εκ. ως έσοδο και στα έξοδα υπάρχει ποσό 11 εκ. 5)Αμοιβές 
ελεγκτών, υπάρχει ποσό 160 χιλ. για τους δύο ενώ ψηφίσαμε ποσό 150 χιλ. για τους 
δύο. Μήπως χρειάζεται διόρθωση; 6)Αμοιβή τεχνικού στελέχους, ποιο είναι αυτό; 
7)Αποζ/ση προέδρου 600 χιλ., ποιός αποφάσισε γι' αυτή την αποζημίωση και πότε; 
Αφού η διαδικασία είναι να περάσει πρώτα από το δ/κό συμβούλιο και μετά από το 
ΔΣ.8)Κυψέλες στον Τριπόταμο 80 εκ. και προστασία  του 56 εκ., τι αφορούν; 
 Πέτκος, πρόεδρος Δ.Σ. επιχ/σης " Ο ΗΦΑΙΣΤΟΣ": Δεν έχει γίνει ανάθεση από 
το Δήμο και έχει υπογραφεί η προγρ. Σύμβαση με το Υπ. Παιδείας, Ο ΗΦΑΙΣΤΟΣ 
είναι αντισυμβαλλόμενος.Τα 135 εκ. προβλέπονται από τη σύμβαση, 40 εκ. + 135 εκ., 
όσον αφορά το κτίριο Αναστασίου. 
 Για διαμόρφωση παρόχθιων  ζωνών, αφορά την Εβραίων μαρτύρων.  Δεν έχει 
σχέση με την προστασία κοίτης Τριποτάμου. Περιβαντολογικά συνδέονται τα 2 έργα. 
Εξετάζονται συνολικά από την επιχ/ση, αν και χρηματοδοτούνται από διαφορετικές 
πηγές. 
 Σκουμπόπουλος :Τα κτίρια της Μπαρμπούτας, σε ποιο στάδιο βρίσκονται. Τι 
απορροφήθηκε από την πρώτη σύμβαση; 
 Πέτκος :Ο προϋπολογισμός ήταν 640 εκ. και σχεδόν απορροφήθηκαν όλα. 
Υπολείπεται το ποσό των 52 εκ. Εκκρεμεί δηλ. η αποπεράτωση του κτιρίου Μπέκα. 
 Για τον τεχνικό σύμβουλο, αφορά το εργοληπτικό πτυχίο που δέσμευσε η 
επιχ/ση. 
 Σκουμόπουλος :Ποιανού είναι; 
 Πέτκος :Τον κ. Δελαβερίδη. Για την αμοιβή προέδρου, αποφασίσαμε στο ΔΣ 
της επιχ/σης αυτό το ποσό ως αμοιβή του προέδρου αντί του ποσού που υπήρχε. 
Έπρεπε πρώτα να περάσει από το ΔΣ; 
 Πρόεδρος :Μπορεί να γίνει ταυτόχρονα. 
 Λελεκάκης :Τα 2 αναπάντητα ερωτήματα αφορούν τα 2 έργα που έχουν 
ενταχθεί στο πρόγραμμα  LEADER. Το ένα είναι οι κυψέλες στον  Τριπόταμο και  
που θα ξεκινήσει και το άλλο της ανάπλασης κοίτης Τριποτάμου και που αφορούσε 
ένα συγκεκριμένο τμήμα της κοίτης από τη γέφυρα  της οδού Δήμητρας έως τη 
γέφυρα της οδού Καρα-Αχμέτ. 
 Για τις μελέτες του Τριποτάμου, οι μελέτες που ανατέθηκαν από την επιχ/ση 
αφορούσαν όλο το μήκος του Τριποτάμου, γιατί έτσι ξεκίνησε αρχικά το σχέδιο να 
ενταχθεί στο LEADER άσχετα αν περιορίστηκε μετά 3 φορές από το LEADER  σε 
κάποιο συγκεκριμένο τμήμα. Η τοπογρ. μελέτη ήταν όλου του μήκους 3.200 μ. με 
6.000.000 δρχ. και η γεωλογική και υδραυλική μελέτη  με 7.000.000 δρχ. Για να 



ενταχθεί στο LEADER υπήρξε και μία προμελέτη από πλευράς του Α.Σιδηρόπουλου 
στα πλαίσια  της σύμβασης που είχε για όλη την περιοχή της Εβραϊκής  Συνοικίας με 
τις  παράχθιες ζώνες κι έτσι είχε ενταχθεί το πρόγραμμα στο LEADER. Όσον αφορά 
την απόφαση για τη νέα μελέτη που θέλει ν'αναθέσει "Ο ΗΦΑΙΣΤΟΣ" και είναι 
αρχιτεκτονική συμπεριλαμβάνει και τα 2 τμήματα δηλ. των παρόχθιων ζωνών (οδός 
Εβραίων Μαρτύρων) που έχουν κάποιες ειδικές αρχιτεκτονικές διαμορφώσεις και 
χρήζει κάποιας μελέτης και να γίνει επιτέλους και μία οριστική μελέτη στην κοίτη 
Τριποτάμου μιας και δημιουργήθηκαν τόσα προβλήματα (κατάρρευση κοίτης κ.α.). 
Αυτή η απόφαση πάρθηκε στο 1ο ΔΣ της επιχ/σης. 
 Πρόεδρος :Τοποθετήσεις. 
 Σκουμπόπουλος :Είμαστε αναγκασμένοι να μην   ψηφίσουμε αυτόν τον 
προϋπολογισμό αν εκ πρώτης  όψεως φαίνεται ότι η επιχ/ση αυτή εκτελεί έργο. Έργο 
όμως χωρίς μελέτες, που καταγγέλθηκε από μηχανικούς συμπολίτες μας, από φορείς, 
από την ΕΠΑΕ, από το σύλλογο μηχανικών και τον σύλλογο εργοληπτών 
παλαιότερα. Αυτή η επιχ/ση είχε γίνει για να εκτελέσει ένα και μόνο έργο και μετά να 
καταργηθεί. Αυτή ήταν η φιλοσοφία της τότε δημ. αρχής που τη σύστησε. Στη 
συνέχεια άνοιξε η όρεξη. Είδαμε ότι μέσο αυτής μπορούμε να λύνουμε τα χέρια που 
μας έδενε η κεντρική εξουσία με τις προσλήψεις, αναθέσεις έργων κ.α. Γνωρίζετε ότι 
ο σύνδεσμος εργοληπτών τη χτύπησε πολύ αυτή την επιχ/ση. Δεν ξέρω αν το ύψος 
του πτυχίου του τεχν. συμβούλου καλύπτει την τυπική δυνατότητα να επιτελεί έργα. 
Φοβούμαι ότι εάν δεν  προσέβαλλαν κάποιοι αυτές τις αναθέσεις θα τις κάνουν στο 
μέλλον. Εμείς δεν προτιθέμεθα ν'ασκήσουμε προσφυγές  γι΄αυτή την ενέργεια. 
Θ΄αφήσουμε  να το κάνουν άλλοι όπως ο δ/ντής της Τ.Α. της Περιφέρειας. Ας 
παραπέμψει αυτό τον προϋπολογισμό στην επιτροπή του αρ. 18 , κι όχι μόνο αυτόν 
αλλά κι ότι άλλο νομίζει ότι δεν είναι νόμιμο. Εμείς ασκήσαμε προσφυγές εκεί που 
ασκήσαμε για έναν λόγο. Θέλαμε να δώσουμε το στίγμα. Από δω και πέρα αρμόδιος 
να ελέγχει τις αποφάσεις του ΔΣ είναι ο δ/ντής της παραπάνω υπηρεσίας. 
 Καταψηφίζουμε τον προϋπολογισμό και να συμμαζευτεί ο Δήμος στα του 
οίκου του και να μην απλωθεί άλλο με τα έργα. Πολλά ακούστηκαν κι εύχομαι να 
έγιναν όλα νόμιμα. Πρέπει να σταματήσει επιτέλους αυτή η επιχ/ση. 
 Ουρσουζίδης :Θέλω το λόγο γιατί αναφέρθηκε ο σύλλογος 
μηχανικών.Ουδέποτε έγινε αυτό από το σύλλογο. Αν ο πρόεδρος αυθαίρετα από 
μόνος τους έκανε κάτι τέτοιο χωρίς να ενημερώσει το δ/κό συμβούλιο είναι άλλο 
θέμα. 
 Δήμαρχος :Δεν περίμενα ποτέ ότι μπορεί κανείς να κατανοήσει ποιο ρόλο 
παίζει "ο ΗΦΑΙΣΤΟΣ". Είναι έκπληξη ότι ίσως μία από τις υγιέστερες  οικονομικά 
δημοτ. επιχειρήσεις δεν εγκρίνεται ο προϋπολογισμός και είναι μακράν πάσης 
φαντασίας ν'αντιληφθούμε πόσο σημαντικός είναι " Ο ΗΦΑΙΣΤΟΣ" στη διατήρηση 
της πολιτιστικής μας κληρονομιάς και πόσο έχει να παίξει έναν σημαντικό ρόλο με τα 
Τ.Σ.Α και την εκπαίδευση εργατοτεχνικού και  επιστημονικού προσωπικού που 
χρηματοδοτείται από τον ΟΑΕΔ και πόσο σημαντικό ρόλο έχει να παίξει σε 
συνεργασία με το Κ.Π.Π.Ε επάνω στην εφαρμογή των πανεπιστημιακών ευρωπαϊκών 
σεμιναρίων. Έχει ελάχιστο προσωπικό και δουλεύει με εργατοτεχνίτες που 
προσλαμβάνονται με μισθώσεις έργων βάσει του Ν. 2190 με απόλυτη διαφάνεια. 
Αυτά είναι μακρυά από κάποιον ο οποίος κουβαλά μία αντίληψη πως θα δίνουμε 
πιστοποιητικά κλπ. κι όχι πως αναπτύσσουμε μία στρατηγική ανάπτυξης, 
απασχόλησης, διατήρησης πολιτιστικής κληρονομιάς. Δεν ήθελα να το πω αλλά 
επειδή ακούστηκαν και κάποιες κορώνες  για τον πολιτισμό. 
 Σκουμπόπουλος :Δεν θα  ήθελα ν' αναφερθώ στα όσα οι άλλοι αναφέρουν για 
τις τοποθετήσεις μου, τη στρατηγική μου στον πολιτισμό, στην ανάπτυξη του Δήμου. 
Μέχρι στιγμής δείξαμε ότι έχουμε και πρόγραμμα και προτάσεις. Απόδειξη ότι 
κάποιες προτάσεις μας τις ψήφισε και ο κ. Γκαβαϊσές. Δεν περίμενα διαφορετική 
αντιμετώπιση από τον Δήμαρχο. Αυτήν περίμενα και περιμένω. 



 Επιμμένω ότι αυτός ο προϋπολογισμός δεν πρέπει να ψηφιστεί και να 
καταργηθεί. 
 Πρόεδρος :Ποιοί συνάδελφοι καταψηφίζουν τον προϋπολογισμό του 
ΗΦΑΙΣΤΟΥ; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής  ψήφισαν 8 σύμβουλοι: 
Χ.Σκουμπόπουλος, Χ.Γεωργιάδης, Β.Γιαννουλάκης, Σ.Παναγιωτίδης, 
Θ.Σιδηρόπουλος, Ι.Ακριβόπουλος, Ε.Κουκουρδής, Π.Αγαθαγγελίδης. 
 Πρόεδρος :Ποιοί τον υπερψηφίζουν; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 17 σύμβουλοι: 
Μ.Ποτουρίδης, Ι.Κουρουζίδης,Δ.Ταχματζίδης, Κ.Πουλασουχίδης, Κ.Ασλάνογλου, 
Α.Δελαβερίδης, Δ.Πέτκος, Ε.Λελεκάκης, Κ.Γκαβαϊσές, Κ.Βαφείδης, Γ.Ουρσουζίδης, 
Σ.Γεωργιάδης, Ι.Τριανταφυλλίδης, Π.Πιτούλιας, Μ.Σουμελίδης, Α.Ταραλάς, 
Γ.Μανακούλης. 
 Το Δ.Σ μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.-Το από 24-2-99 εισηγητικό σημείωμα του αναπληρωτή Δημάρχου κ. Κων/νου 
Πουλασουχίδη. 
2.-Την υπ’ αριθ. 4/99 απόφαση του διοικητικού συμβουλίου της Δημοτικής 
Επιχείρησης Τεχνικών Έργων Βέροιας «Ο ΗΦΑΙΣΤΟΣ» με την οποία ψηφίστηκε ο 
προϋπολογισμός εσόδων - εξόδων έτους 1999 της επιχείρησης. 
3.- Την πρόταση του δημοτικού συμβούλου κ. Χ. Σκουμπόπουλου. 
4.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
5.-Τις διατάξεις των άρθρων 106 και 282 του Π.Δ 410/95 (ΔΚΚ). 
 

 Αποφασίζει  Κατά Πλειοψηφία. 
 

 Εγκρίνει την αρ. 4/99 απόφαση του Διοικητικού Συμβουλίου  της Δημοτικής 
Επιχείρησης Τεχνικών Έργων Βέροιας «Ο ΗΦΑΙΣΤΟΣ», για «Ψήφιση 
προϋπολογισμού εσόδων - εξόδων οικονομικού έτους 1999», με σύνολο 
λειτουργικών εσόδων 298.853.296 δρχ. , σύνολο επιχορηγήσεων 93.184.802 δρχ., 
σύνολο λειτουργικών εξόδων 252.557.096 δρχ. και σύνολο επενδύσεων 139.481.002 
δραχμές. 



 

Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό     145/ 1999 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 I.  Kουρουζίδης Χ. Γεωργιάδης 

 Δ.  Ταχματζίδης Β.  Γιαννουλάκης 
 Κ.  Πουλασουχίδης Σ. Παναγιωτίδης 

ΚΩΝ/ΝΟΣ ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Α. Δελαβερίδης Λ. Τσαβδαρίδης 
 Δ.  Πέτκος Θ. Σιδηρόπουλος 
 Ε. Λελεκάκης Ε.  Σοφιανίδης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Κ. Γκαβαϊσές Ε. Λευκοπούλου 
 Κ. Βαφείδης Ι.  Ακριβόπουλος 

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ ΤΑΡΑΛΑΣ Γ. Ουρσουζίδης Μ.  Τσαμήτρου-Καραχατζή 
 Σ. Γεωργιάδης Ε. Κουκουρδής 
 Ι. Τριανταφυλλίδης Γ.  Μανακούλης 
 Π.  Πιτούλιας Π.  Αγαθαγγελίδης 
 Α.  Κεσίδης   
 Α. Σουμελίδης   
     
     
     

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια 13-5-1999 

Ο  Αναπληρωτής  Δημάρχου 
 
 
 

ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΠΟΥΛΑΣΟΥΧΙΔΗΣ 
 
  
 


